
Beslutningsreferat af UFD-foreningens bestyrelsesmøde i Birkerød  
 

Møde Klokkeslæt Sted 

23.04.2024 15.00-20.00 Hos Vibeke i Birkerød 

Deltagere Lise Thorsen, Steen Honoré 
Pedersen og Vibeke Munk Petersen 

Inviteret Dorte Broen 

Afbud Nana Sofia Hansen 
Ewa Chylinski 
Hanne Bang 
Andreas Alsøe 

Referent Vibeke Munk Petersen 
 

 Nr Dagsordenspunkt 
 1 Valg af referent 
   Beslutning  Vibeke blev opfordret og accepterede 
 2 Godkendelse af dagsorden 

Konklusion  Godkendt 
 3 Meddelelser/Orientering 
 3A Forslag til kommende arrangementer 

Beslutning 3A1 Mødet med Jørgen Elklit planlagt til at være d. 11/5 blev 
udskudt til september, da der var for mange der ikke kunne i 
maj. Nana følger op med Jørgen Elklit og dato bliver meldt ud 
snarest. Lokalelejen i Union bliver refunderet. 

Beslutning   3A2 Hanne følger op på et fælles arrangement med veteranerne, 
som vi håber kan afholdes hos dem i deres bunker på 
Kastellet. Vi besluttede, at det gerne måtte være bredere end 
kun med kvinderne, som oprindeligt foreslået af dem. 
Nærmere information om tidspunkt og indhold følger snarest.   

Beslutning 3A3 Dorte Broen, som kom med et forslag til at få Charlotte Flindt 
Pedersen, for-person fra Udenrigspolitisk Nævn, vil følge op 
med hende, om hun vil kunne have lyst til at komme efter EU-
valget i juni og give sine bud på, hvordan verden vil komme til 
at se ud, som følge heraf. 

 3B HEAT og LTO kursus 

   3B1 Lise fortalte om HEAT-kursus i Oslo, som hun lige havde 
deltaget på, og som havde været rigtig godt og fint afstemt i 
tid 
LTO-kurset (hvordan man planlægger en valgmission) var 
meget intensivt, men godt fra fredag eftermiddag til søndag 
frokost). De var tre danskere, der deltog. 

 4 Økonomi 

Konklusion   4A UDF Foreningen har 27.500 kr til rådighed på kontoen, som 
anses for at være at være fint. Det skyldes dels 
kontingentforhøjelse og dels en større medlemstilgang, hvor vi 
nu er 69. Steen har fulgt op med Ewa, for at høre, hvornår vi kan 
få det reviderede årsregnskab for 2023 sendt ud til 
medlemmerne for endelig godkendelse. Hun er blevet lidt 
forsinket pga sygdom, men det kommer ud til medlemmerne 
inden sommerferien. 

 5 Evt. 
  Beslutning  Lise vil følge op med NIRAS/ UM, om vi kan få et årshjul med 



datoer for planlagte valg- og krisemissioner (som der 
udsendes i bl.a. Norge) - hvor og hvornår – også selv om de 
ofte ender med at blive justeret, da det vil gøre det nemmere 
at planlægge for det enkelte medlem. 

 6 Næste møde 

Beslutning  Tidspunkt for næste møde vil blive fulgt op af Lise, da vi var 
for få til mødet, til at beslutte en ny dato. 

 


